
ELVESTRAND HYTTEFORENING 

Styrets beretning 2016 
 

Elvestrand Hytteforening ble stiftet 4. Oktober 2014. 
 

Elvestrand hytteområde består av 30 hytter og 23 av disse er medlemmer i hytteforeningen.  
Hytteforeningen har fått 2 nye medlemmer i løpet av året. 

____________________________ 
 
1. VIRKSOMHET 

 
Elvestrand Hytteforening har som formål å jobbe for å legge til rette og ivareta hytteeiernes 
interesser i Elvestrand hytteområde. Hytteforeningen har også som formål å jobbe for å skape 
samhold og godt naboskap i hele hytteområde. 
 
Som besluttet i oppstartsmøte, så har aktivitesnivået siden oppstarten vært lav for medlemmene. 
 
Styret har siste året jobbet med Elvestrand Hytteforenings hjemmeside, opprettet lukket 
facebookside. Informasjon om ovennevnte sendt alle medlemmene i september 2015 og i 
februar 2016.  
De fleste medlemmene har nå registrert seg på den lukkede facebooksiden og siden har nå 28 
medlemmer.  Det har vært aktiv kontakt mot Borgegrend Løypelag/løypekjørere og Stenseth 
hytteforening.  Leder og leder for løype/stier har deltatt i styremøter/årsmøter der. Leder for 
løype/sti komiten har nå blitt fast styremedlem i Borgegrend Løypelag som representant fra vår 
hytteforening. Hytteforeningen har i løpet av året ryddet skiløypa fra Elvestrand til 
Skjønnegrammin og sommersti på samme strekning. Skiløype Steinset Vognild/Elvestrand er 
også ryddet etter ønske fra løypekjørere samt sommersti på samme strekning. 
Partytelt har blitt kjøp inn. 
Det har vært jevnlig kontakt mot Telenor og det øves fortsatt press for bedre telefondekning. 
Telia (tidl. NetCom) har fått bra 4G dekning i område det siste året. 
Utfyllende informasjon fra komiteene i egen beretning. 
Informasjon om tomtefesteloven er sendt alle medlemmene. 
  
Det er ikke kommet  noen tilbakemeling på informasjons mail i februar. Oppfordrer alle til 
å gi tilbakemelding på ting som burde tas opp eller endres på. 
 
 
2. ORGANISERING 

a. Styret: 
Styret har i 2016 har bestått av følgende: 
Leder: Olav Gjærevold 
Sekretær: Jorunn Rabben Gjerde 
Kasserer/Nestleder: Roar Finstad 
Styremedlem/Leder Løype/Sti komite: Bente Molin Kongsgård 
Styremedlem/Leder Arrangement komite: Vidar Larsen 
Styremedlem/Leder Kommunikasjons komite: Guro Andersen 

 



b. Komiteer: 
Løype/Sti komite: 
Leder: Bente Molin Kongsgård 
Medlemmer: David Pettersen, Morten Helgesen, Arne Indregård (ny i l.a. året) 
 
Arrangement komite:  
Leder: Vidar Larsen 
Medlemmer: Sigmund Vesetrud, Per Gulbrandsen, Wenche Larsen 
 
Kommunikasjons komite:  
Leder: Guro Andersen 
Medlemmer: Stein Sandengen, Morten Helgesen 
 
Valgkomite: 
Åse Britt Stenersen 
Yngvar Roås 
 

 
3. REPRESENTASJON 

a) Vi har deltatt på årsmøte i Borgegrend Løypelag. Bente Molin Kongsgård og Olav 
Gjærevold deltok fra vår forening sammen med representanter fra de andre 
hytteforeningene og hytteområdene, samt grunneiere, løypekjørere og styre. Fra å ha 
vært varamedlem det siste året ble Bente ble valgt inn som fast medlem i styret sammen 
med Helge Thorsby (Sloko Vel) og Leif Bergerud (styremedlem). For øvrig består styret 
av Hans Haug (leder/kasserer), Hans R Bakken (vara medlem/sekretær), Bjørn Bergerud 
(styremedlem). Revisor er Jan Aksel Svea. Se også vedlagt beretning fra løypelaget.  

 
 
 

 
 
 

b) Leder har deltatt på møte og hatt kontakt med Norsk Hyttelag i forbindelse med den nye 
tomtefesteloven. 

 
4. STYRETS ARBEID 
Det har vært avholdt 4 styremøter i perioden. 
Det har gjennom året vært hyppig mail kontakt mellom styremedlemmer. Representant fra 
valgkomiteen var tilsted på styremøte i juni. 
 
 



 
 

  
Bl.a. er følgende saker er behandlet i styre 

a) Innkreving av kontingent og oppfølging av innbetaling 

b) Løyper og stier. Kontakt med løypekomiteer, lag, løypekjørere og grunneiere 

c) Felles arrangementer 

d) Oppdatering av hjemmeside og brukerveiledning 

e) Oppdatert Facebook side 

f) Kontakt med Telenor  

g) Tilgang til fiber, ikke tilbakemelding fra medlemmene 

h) Web-kamera 

i) Utsendelse av informasjon til medlemmene 

j) Innkjøp av parytelt 

k) Medlemskontingent 

l) Organisering av komitene 

m) Avholdt generalforsamling 
 
5. KOMITEENES ARBEID 
 
a) Løypekomite v/Bente M Kongsgård: 
 
Løypekomiteen har ikke fysisk vært samlet i denne perioden. 
Løypekomiteens leder Bente Molin Kongsgård gjorde et forsøk pr. E-post på å samle komiteens 
medlemmer til et kort møte i påsken, men respons uteble. 

Kontakt/informasjon har foregått pr. E-post. 

Styret har for øvrig ved sine jevnlige møter behandlet saker og aktiviteter vdr. løypekomiteens 
oppgaver. 



Komiteens leder har jevnlig hatt kontakt med Borgegrend Løypelag via telefoner, E-post samt 
Steinset/Økterns lukkede FB gruppe. 

Leder har sittet som vara i Borgegrend Løypelags styre. Det har vært svært liten møteaktivitet i 
Løypelaget gjennom sesongen. Dette ble også tatt opp på Årsmøtet den 16. Juni 2016. Det er 
ønskelig med et definert antall møter. 

Fra Elvestrand hytteforening møtte Olav Gjærevold og Bente Molin Kongsgård. Sistnevnte ble 
valgt inn som styremedlem for kommende periode. 

Innkalling med saksliste, protokoll og årsberetning kan leses på vår hjemmeside. 

På hjemmesiden finnes også det løypekartet  (vinter) som sendes ut til alle hytteeiere med fyldig 
informasjon i forbindelse med innbetaling når det gjelder den enkeltes bidrag til oppkjøring av 
løyper. 

Vi oppfordrer til at denne innbetalingen benyttes fremfor den som ligger ved  ”Numedal Ferie og 
Fritid” som vi får tilsendt fra Nore og Uvdal kommune. 

Når det gjelder vinterløypene berømmer Løypelaget den innsats som er gjort i forbindelse med 
rydding av traseen Elvestrand – Skjønnegrammin. Det som gjensto etter årets vintersesong er 
nå ryddet på ettersommeren. 

I sommer er også skiløypa Elvestrand til Steinset ryddet. Detter var et stort ønske fra 
løypekjøerne da snø gjorde at trærne hang innover løypa. Sommerstien på samme strekning er 
også ryddet. 

Stor innsats fra flere av Grendas innbyggere! 

Løypekjøring gjennom vintersesongen har vært noe variabel. Løypekjørerne har hatt en del 
utfordringer når det gjelder for lite snø som underlag, dårlige isforhold og overvann.  

Vi oppfordrer alle til aktivt å bruke vår egen FB side når det gjelder å dele informasjon om 
løyper, veier, stier og den tilstand som enhver tid erfares. 

Det har vært etterspurt merking av sommerløyper og stier. 

Det finnes turkart med merkede stier, men disse stemmer ikke lenger overens med virkeligheten 
når det gjelder vårt område. Stiene har delvis grodd igjen. Det er tanker om inntegning av ”aktive 
stier”, men det er uvisst når dette kan ferdigstilles. 

I vårt hyttefelt var det ved siste generalforsamling ønske og planer om å merke og rydde 
sommersti fra Elvestrand og opp til Bjørstølfjellet. Tanken var å få merket en rundløype som 
kommuniserer med den allerede godt oppgåtte stien fra Austhaugen. 

Merking av løype er nå i gang. Fam. Gjærevold og fam. Indregård har gått opp og merket en 
mulig trase. 



Fra Løypelaget har Halvor Haug og Bjørn Bergerud sagt seg villige til å bistå. Dette vil skje i 
løpet av høsten. 

Når løypa er ferdig merket og tillatelse til rydding foreligger fra grunneiere planlegger vi dugnad. 
Det vil helt klart være behov for ytterligere rydding, og alle oppfordres deretter til egeninnsats når 
stien benyttes. 

 
Protokoll fra årsmøtet i løypelaget følger som vedlegg. Protokoll og årsberetning er også 
tilgjengelig på Steinset Hytteforening sin hjemmeside http://steinset-okteren.no/. 
 
 
 

 
 

 
b) Arrangementskomite v/Vidar Larsen: 

 

Det har vært avholdt  påskerenn på myra mellom Roås og Larsen. 

De holdt på ca 4 timer og med 10 poster. Grillet og hygget seg etterpå. Det var ca 30 stk der. 

Rennet er planlagt gjenomført neste år også, det er ikke noe budsjett siden deltagere selv tar 
med premie etc. 

Tradisjonen tro har det også i år vært avhold flaskehopprenn på nordsida av Liseterbekken. 
Årets arrangør var familien Sandengen og det deltok ca. 35 stk. Fam. Gjærevold ble valgt til 
neste års arrangør. 

Etter medlemmenes ønske har vi valgt å ha to arrangementer i påsken. 

Ellers var det sosialt samvær med grilling etter fjordårets generalforsamling hvor 13 hytter var 
representert og 21 stk deltok. 



 
 
 
c) Kommunikasjonskomite v/Guro Andersen  

 
Webkamera:  
Styret avventer utredning om dette inntil vi vet om det blir fremført fiber eller ikke pga 
kostnadene forbundet med tiltaket.  
Styret er i kontakt med hytteforeningen på Steinset ang kostnader og erfaring med deres 
kamera. 
I mellomtiden oppfordrer vi medlemmene til å bruke Stenseth’s hjemmeside/Web-kamera.  
Vilt-kamera kan være et evt. billigere alternativ. 

Fiber: 

Styret har vært i kontakt med Numedal fiber. Tilbud er nå kommet til alle hytteeiere i området 
som har innlagd strøm. 
Etter henstilling fra styret vil Numedal fiber kontakte alle medlemmene i hytteforeningen. 
Styret har vært i kontakt med NUFI og de sier at dette er et samarbeidsprosjekt med Nore 
Energi og at det har brukt et eksternt firma for å utarbeide et pakketilbud for fritidsabonement. 
Siden mange har en løsning for TV på hytta forespurte vi om muligheten for kun internett tilgang. 
Dette er mulig, men siden tilsendt tilbud er en pakkeløsning vil kun internett bli dyrere enn med 
både TV og internett. De ønske å komme i gang med installering så snart som mulig p.g.a. 
problemer i f.b.m kobling av fiberkable når det blir for kaldt. Derfor fristen 22.08.16. Det virket 
som tilbudet var sendt til alle med innlagt strøm pluss noen til (virket noe tilfeldig), men de skulle 
sjekke opp dette. De sier også at det er mulig å få fiber også for de som ikke har strøm, men da 
må hver enkelt dekke evt graving for kabel. 

Styret vil sørge for at alle i hytteforeningen får tilbudet og så er videre kontakt med NUFI opp til 
hver enkelt. 

 

 

 



Nettsiden: 

Vet lite om hvor mye den blir brukt. Styret legger imidlertid ut alle referater og viktig informasjon. 
Har også prøvd å legge ut annen info, bl.a. fra turer i området med bilder. Det er laget en 
bruksanvisning til styremedlemmene for publisering via en mobilapp. Noen har testet ut dette, 
men foreløpig ikke veldig mye i bruk. Hvis ønskelig, kan bruksanvisningen distribueres til alle 
hytteeierne, men man må da gi beskjed til webredaktør slik at bruker opprettes. Man får da 
tillatelse til å publisere. Lenke til nettsiden skal legges i alle eposter til medlemmene. 

Facebookgruppe: 
Gruppe er opprettet og de fleste i hytteforeningen er nå medlemmer. Totalt er det for øyeblikket 
28 medlemmer. En del aktivitet, men kan bli bedre. Oppfordrer hytteeierne til å melde seg inn i 
gruppen og legge inn informasjon der. Inviter gjerne andre med tilknytning til Elvestrand. 
 
Mobildekning: 
Det har igjen vært kontakt med Telenor ang problemer med dekning. 
De opplyser nå at alle sendere i Uvdal skal oppgradres til 4G i l.a. høsten. Senderen på 
Lykkjeåsen i Borgegrenda (som dekker Elvestrand) blir noe forsinket p.g.a. at masta eies av 
Telia, men planen er at den skal oppgraderes før jul men senest i 2017. De skal for øvrig 
montere en ny retningsantenne i denne masta som skal peke mot Elevestand. 
 
Linker til hjemmeside og facebook side: 

‐ http://elvestrand‐hyttegrend.no/  
‐  
‐ https://www.facebook.com/groups/1629960973941637/ 

 
6. ØKONOMI. 

 
Det er i innbetalt medlemsavgift fra 23 hytter samt en fra i fjor, med kr.300,00 per hytte, totalt kr. 
7.200,00. 

De største utgiftene har vært minnegave, Webhotel Nordic Start (hjemmeside) Kr. 811,00 , 
diverse utgifter i forbindelse med Generalforsamling 2015 samt innkjøp av Party telt Kr. 
1.499,00. Øvrige utgifter er relatert til kostnader vedrørende banktjenester. 

Totale utgifter er Kr. 4.446,17. Netto på konto per 31.Juli 2016 er Kr. 5.175,58 og vi har det siste 
året et overskudd på Kr.3056,-. 

 

7. REGNSKAP 2016/2016  
Ref vedlegg 
 

8. BUDSJETT 2017. 
Ref vedlegg. 
 



9. VALG 
 

Følgende er på valg for 2 år:  
‐ Nestleder/kasserer 
‐ 2 styremeldmmer (leder Løyper/Stier og Kommunikasjon) 

 
Elvestrand 17. september 2016 
 
Olav Gjærevold  Jorunn R Gjerde  Roar Finstad 
Leder    Sekretær   Kasserer/Nestleder 
 
 
Guro Andersen  Bente M Kongsgård  Vidar Larsen 
Leder Komunikasj.komite Leder Løypekomite  Leder Arr.komite 
 
 
 
 
 
Vedlegg 

1. Protokoll fra Borgegrend løypelag`s årsmøte. 
2. Regnskap 2015/2016 
3. Budsjett 2017 
4. Planer for 2016/2017 

 
 
 
 



 Borgegrend Løypelag 

Side 1 av 3 
 

 

PROTOKOLL ÅRSMØTE FREDAG 17. JUNI 2016. 
 
Dato: Årsmøtet ble avholdt fredag 17. juni 2016 kl. 18.30 – 19.45. 
Sted: Borgegrend Jaktlavvo i Borgegrend. 
 
Møtet ble åpnet av leder i løyplaget, Halvor Haug, som ønsket velkommen til årsmøtet og 
jaktlavvoen i Borgegrend. 
Årsmøtet ble gjennomført med følgende saksliste: 
 
1) GODKJENNE INNKALLING OG SAKSLISTE 

I henhold til vedtektene skal årsmøtet holdes innen utgangen av mai måned, men ble av 
ulike grunner utsatt til juni. Det var ingen innvendinger til dette, og innkallingen samt 
forslag til saksliste ble godkjent. 
 

2) GODKJENNE STEMMEBERETTIGEDE 
Det møtte i alt 14 representanter; Halvor Haug, Bjørn Bergerud, Hans R. Bakken, Øystein 
Sørbø, Jan-Aksel Svea, Olav Gjærevold, Bente Molin Kongsgård, Robert Liverud, Leif 
Bergerud, Hans Bekkeseth, Eldar Bekkeseth, Knut Sigurd Haug, Leif Haug og Martin 
Skriudalen. 
 

3) VELGE DIRIGENT OG SEKRETÆR 
Halvor Haug valg til dirigent, og Hans R. Bakken til sekretær. 

 
4) BEHANDLE STYRETS BERETNING 2015 

Ved gjennomgang av beretningen fremkom merknader om: 
- Pkt. 3. Løypetraseen fra Lemortjern og ned til Eggedalsveien er ikke ryddet, og har 

heller ikke blitt kjørt opp. 
- Pkt. 4. Stien over Bjørstølfjellet er foreløpig ikke ryddet. Halvor Haug bistår 

Elvestrand Hytteforening vedr trase. 
- Pkt. 5. Det er ønskelig med bedre informasjon når de enkelte løypetraseer er kjørt opp. 

Det har vært vurdert å få løypene inn på «Skisporet.no», men bruk av dette er hva en 
kjenner til forholdsvis dyrt. Det tas imidlertid en fornyet kontakt for å sjekke dette 
nærmere ut. Swix skal ha overtatt driften av systemet. 
Om en kommer frem til at «Skisporet.no» ikke er aktuelt, bør det vurderes om 
Facebook kan være en alternativ løsning. 

- Pkt. 6. Løypekjøringen sist vintersesong ble drøftet. Vanskelig start på sesongen, det 
var mye løs snø som gjorde at det ikke ble tilfredsstillende underlag, og samtidig åpne 
bekker og overvann på myrer – og vann. 
Det ble i 2015 kjøpt inn tre nye sporsettere, der hvor disse kunne brukes ble det veldig 
fine spor. For øvrig var man godt fornøyd med løypekjøringen basert på de 
forutsetninger som er i området. 

- Det ble gitt en nærmere orientering om godtgjørelse til løypekjørerne. Basert på km, 
timer og kostnader med drift og vedlikehold av private scootere, er det ingen lukrativ 
godtgjørelse som utbetales. 

 
Årsberetningen ble godkjent med innkomne merknader/kommentarer. 
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5) BEHANDLE REGNSKAP I REVIDERT STAND 2015 

Regnskapet for kalenderåret 2015 viser et underskudd på kr 60.566. Årsaken til dette er 
innkjøp av tre nye sporsettere til en kostnad på kr 132.520, hvor av det er mottatt tilskudd 
fra kommunen på kr 48.500, og følgelig en netto kostnad for løypelaget på kr 84.020. 
Regnskapet for øvrig følger samme trend som tidligere år, og beholdningen ved utgangen 
av året var på kr 186.498. 
Fra hytteeiere er mottatt innbetalinger til løypekjøring med kr 65.397. Det kom spørsmål 
om overføring av midler til løypekjøring som innbetales via innbetalingsgiro til 
kommunen. Hvor det er angitt at innbetalingene gjelder særskilte områder, blir disse 
midlene overført de enkelte løypelag. Det ble anmodet om at innbetalingene for 
Borgegrend å benytte seg av den giroen som løypelaget sender ut. 
Regnskapet er gjennomgått og anbefalt av revisor, og ble enstemmig godkjent. 
 
 

6) BEHANDLE INNKOMNE SAKER OG PLANER FOR KOMMENDE PERIODE 
a) Evt endringer i vedtekter 

Det ble drøftet om vedtektene burde endres slik at årsmøte kunne avholdes i juni 
måned. Det var enighet om at årsmøtet bør avholdes så snart som mulig etter 
vintersesongen, og det ble ikke foretatt neon endringer i vedtektene. 

 
b) Utbedring/rydding av løypetraseer – nye løypetraseer 

Følgende prosjekter ble drøftet: 
• Se nærmere på tidligere planlagt trase mellom Lemortjern og Eggedalsveien. 
• Traseen mellom Økteroset – Kupa. Noe bredere trase ovenfor Fjellset. Martin 

Skriudalen ser nærmere på dette. 
• Trase mot Styggegramsfjellet: Fra Søre Økteren til Klunkhellebekk – opp nedre 

del av Snødokk – over mot Djupedokk og videre opp dalen mot Styggegrams-
fjellet. Få lov til å rydde noe slik at det blir greit å brøyte løype, men det 
planlegges ikke oppkjøring av løype. Thomas Langaard må kontaktes. 

• Rundeløype rundt Økterene – Martin Skriudalen forfølger disse tankene videre. 
 

c) Rydding av stier 
For Elvestrand Hytteforening er spesielt disse stiene aktuelle å få ryddet: 
• Gammel trase over Bjørstølfjellet. Halvor Haug bistår i forbindelse med trase. 
• Stien Vogninn – Skjønnegrammin. Noe rydding og oppmerking. 
• Gammel trase mellom Skjønnegrammin og Høgeli ryddes og merkes. 
Bør kunne være aktuelt å søke kommunen om bidrag til rydding. Kommunen har en 
budsjettpost på kr 300.000 til dette formålet. 
Elvestrand og Steinset-Økteren Hytteforening avtaler et felles planmøte for 
koordinering av rydding og merking av stier. 

 
d) Informasjon vedr oppkjøring av skiløyper 

Det vises til behandling av dette under årsberetning og erfaring fra siste vinters 
løypekjøring. Må arbeides for å finne en tilfredsstillende løsning som ikke innebærer 
større økonomiske kostnader. 
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7) BUDSJETT/ØKONOMI 

Halvor Haug orienterte generelt om løypelagets økonomi. Det er ikke de store endringene 
fra år til år. Driften er nøktern, og anbefales å fortsette på omtrent tilsvarende måte. 
Dette ga årsmøtet sin tilslutning til. 
 

8) VALG (I HENHOLD TIL VEDTEKTENE) 
I henhold til vedtektene skal styret bestå av tre eller fem medlemmer. Det ble vedtatt å 
velge et styre på fem medlemmer + varamedlem. Alle valg er for et år av gangen. 
Følgende ble enstemmig valgt: 

 
Leder: Halvor Haug 
Styremedlemmer: Bjørn Bergerud 
 Leif Bergerud 
 Bente Molin Kongsgård 
 Hans R. Bakken (sekretær) 
Varamedlem: Helge Thorsby 
 
Revisor: Jan-Aksel Svea. 
 
Det forutsettes at det avholdes styremøter for planlegging av driften av laget og de 
oppgavene årsmøtet har behandlet. Styreleder innkaller til møter. 

 
 
Protokollen godkjent. 
 
 
 
 
 Halvor Haug Hans R Bakken 
 Dirigent Sekretær 
 
 



ARK # DATO TEKST
INN‐

BETALING
UT‐

BETALING
1.8.2015 Inngående SALDO 2 119,75

001 31.8.2015 Kontingent Astrid Landsgård  ( 2015) 300,00

002 31.8.2015 Kostnad banktjenester , forsendelse post kontoutskrift 15,00

003 30.9.2015 Kostnad banktjenester , forsendelse post kontoutskrift 15,00

004 31.10.2015 Kostnad banktjenester , forsendelse post kontoutskrift 15,00

005 31.10.2015 Nettgiro m/melding 4,50

006 27.10.2015 Minnegave ved Edith Remmes bortgang 1 000,00

006 31.10.2016 Kostnad banktjenester , forsendelse post kontoutskrift 0,00 Ført dobbelt se 004

006 31.10.2016 Kostnad Netgiro m/ melding 0,00 Ført dobbelt se 005

007 30.11.2015 Kostnad banktjenester , forsendelse post kontoutskrift 15,00

008 15.1.2016 Webhotell Nordic Start 811,25

009 14.1.2016 Kontingent Bente Molin Kongsgård 300,00

010 22.1.2016 Kontingent Harald Kjær 300,00

011 25.1.2016 Kontingent Jorunn Rabben Gjerde 300,00

011 25.1.2016 Kontingent Gerd & Roar Finstad 300,00

011 25.1.2016 Kontingent Marius Imset 300,00

011 25.1.2016 Kontingent Arne Indregård 300,00

011 25.1.2016 Kontingent Odd Jan Stenersen 300,00

011 25.1.2016 Kontingent Marit Raddum Berge / Jan Erik Berge 300,00

012 26.1.2016 Kontingent Johnny Skriudalen 300,00

013 28.1.2016 Kontingent Astrid Landsgård 300,00

014 31.1.2016 Kostnad banktjenester , forsendelse post kontoutskrift 15,00

014 31.1.2016 Kostnad banktjenester , forsendelse post kontoutskrift 45,00

014 31.1.2016 Kostnad Netgiro m/Kid forfall 1,00

015 1.2.2016 Kontingent Vidar Trogstad Larsen 300,00

016 8.1.2016 Kontingent Ian Frank MacBeath 300,00

017 11.1.2016 Kontingent Wenche B Hansen 300,00

017 11.1.2016 Kontingent Tove Roaas 300,00

018 13.1.2016 Kontingent Olav Gjærevold 300,00

019 22.2.2016 Kontingent Lisbeth Vesetrud 300,00

020 29.2.2016 Kostnad banktjenester , forsendelse post kontoutskrift 15,00

020 29.2.2016 Kostnad banktjenester , forsendelse post kontoutskrift 15,00

021 1.3.2016 Diverse utgifter grilling Generalforsamling 535,92

022 3.3.2016 Kontingent Per Arild Guldbrandsen 300,00

022 3.3.2016 Kontingent Ole Konrad Haug 300,00

023 17.3.2016 Kontingent Odd Arve Jensen 300,00

023 17.3.2016 Kontingent Odd Arve Jensen 300,00

024 31.3.2016 Kostnad banktjenester , forsendelse post kontoutskrift 15,00

024 31.3.2016 Kostnad banktjenester , forsendelse post kontoutskrift 30,00

024 31.3.2016 Kostnad Netgiro m/ melding 4,50

025 31.12.2015 Kreditrenter 2,00

025 31.12.2015 Kostnad banktjenester , forsendelse post kontoutskrift 15,00



026 8.5.2016 Partytelt 1 499,00

027 26.4.2016 Retur for myeinnbetalt kontingent fra O.A. Jensen 300,00

028 30.04.2016 Kostnad banktjenester , forsendelse post kontoutskrift 15,00

029 30.04.2016 Kostnad Netgiro m/ melding 4,50

030 31.5.2016 Kostnad banktjenester , forsendelse post kontoutskrift 15,00

031 19.6.2016 Kontingent Guro Andersen 300,00

031 19.6.2016 Kontingent Sølvi K Engh Sandengen 300,00

031 27.6.2016 Kontingent Trine Beate Pettersen 300,00

031 27.6.2016 Kontingent Hanne Krøsgård Larsen 300,00

031 30.6.2016 Kostnad banktjenester , forsendelse post kontoutskrift 15,00 AKTIVA PASSIVA
031 30.6.2016 Forsendelse , post melding om betaling 15,00 Bankbeholdning 31‐07‐2016 5 176,08 Inngående balanse 01‐08‐2015 2 119,75

032 31.7.2016 Kostnad banktjenester , forsendelse post kontoutskrift 15,00 Overskudd 3 056,33

Sum Aktiva 5 176,08 Sum Passiva 5 176,08

SUM INNBETALING / UTBETALING 7 502,00 4 445,67

SALDO  5 176,08

BALANSE



BUDSJETT 2017 

Det foreslås å øke årsavgiften til Kr.500,00 per hytte for å unngå å redusere 

kassabeholdningen for mye. 

Dette vil gi rom for å vurdere å få satt opp et kamera hvor oppdaterte bilder legges ut med 

bestemt intervall på nettsiden. Dette bør sees nærmere på hvis det nå blir lagt inn 

fiber/bredbånd på hyttene. 

WEB kamera    ________________  Kr. 6500,00 

Årsavgift WEB kamera________________   Kr. 1000,00 

Diverse arrangement______________  Kr. 1000,00 

Årsavgift Nettside  ______________  Kr.   850,00 

Årsavgift Brønnøysund_____________  Kr.   175,00 

Eventuelle merkemateriell sommer løyper  Kr.   2000,00 

Diverse utgifter bank etc.      Kr.   500,00 

 

TOTALE INNTEKTER MEDLEMSKONTINGENT  KR. 11500,00 

TOTALE UTGIFTER                                                    KR. 12025,00 

Dette vil redusere kassabeholdning med ca Kr.525,00 og vil gi en beholdning på ca. 

Kr.4500,00 ved utangen av regnskapsåret. 



ELVESTRAND HYTTEFORENING 

 

Planer for 2016-2017 

 

a. Løypekomiteen 
‐ Gå opp endelig trasse og ferdigstille merking av sti fra brua ved Elvestrand, over 

Bjørstølfjellet og ned igjen på nordsiden. 

‐ Starte rydding rydding av ovenfor nevnte trasse. 

‐ Velikeholde rydding av vinter og sommer trasseer i nærområde. 

‐ Kontakte Nore og Uvdal kommune for bidrag til vedlike hold og oppretting av sti og 

løypetrasseer. 

‐ Initiere felles møte og kontakt med løypekomiteen på Steinset for samarbeid og 

arbeidsfordeling 

‐ Delta på årsmøte i Borgegrend Løypelag 

‐ Innkalle til felles dugnad 
‐ Hytteierne oppfordres fortsatt til eget iniativ for rydding dere man ser det er behov 

og man har lyst og mulighet. 
‐  

b. Kommunikasjon 
‐ Vedlikeholde og forbedre  hjemmesiden 
‐ Fortsette kontakten og øve trykk på Telenor for oppgradering av sender på 

Lykkjeåsen 
‐ Utrede muliheten og kostnader for fiber for hytteeiere uten innlagt strøm 
‐ Vurdere oppsetting av web/viltkamera 

 

c. Arrangement 
‐ Felles sosialt arrangement i forbindelse med åramøte 
‐ Påskerenn2017. 
‐ Enkelt sosial samling i f.m. løype/sti dugnad??  
‐  

d. Budsjett 
 
Se eget vedlegg 
 

e. Rekruttering 
Det blir foreløbig ikke gjort flere forsøk på verving av nye medlemmer, men 
medlemmene oppfordres til å reklamere for foreningen mot andre hyttenaboer.  
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